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ZÁPIS ZO ZASADNUTIA 

Akademického senátu Ekonomickej fakulty Technickej univerzity v Košiciach 

zo dňa 13.01.2023 

 

Prítomní:  12 členov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny.  

Senátor Dominik Jirásek ospravedlnený.  

Hostia: doc. Ing. Michal Šoltés, PhD., Ing. Lenka Vejačková,  

 

Program zasadnutia:  

Bod Program Predkladateľ 

1. Otvorenie zasadnutia  doc. Glova 

2. Schvaľovanie overovateľov zápisnice doc. Glova 

3. Schvaľovanie programu zasadnutia doc. Glova 

4. Predstavenie návrhu realizácie dekanského zámeru rozvoja 

fakulty kandidátom na dekana a verejná rozprava k tomuto 

návrhu (ako spojené zasadnutie AS EkF TUKE a AO EkF TUKE)  

doc. Glova 

5. Kontrola uznesení doc. Glova 

6. Schvaľovanie volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana 

konanú dňa 17.01.2023 

doc. Glova 

7. Interpelácie doc. Glova 

8. Rôzne doc. Glova 

9. Záver zasadnutia doc. Glova 

 

K bodu 1: Otvorenie zasadnutia 
Zasadnutie AS EkF TUKE otvoril predseda AS EkF TUKE, pričom privítal všetkých prítomných 

členov AS EkF TUKE a hostí. Prítomných bolo 12 zástupcov AS EkF TUKE podľa prezenčnej listiny. 

 

K bodu 2: Schválenie overovateľov zápisu 
Predsedajúci predseda AS EkF TUKE za overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE, 

navrhol senátorku Alenu Andrejovskú a senátora Matúša Kubáka. Obidvaja s návrhom súhlasili.  

 

Predsedajúci dal následne hlasovať o overovateľoch zápisnice v takejto podobe: 

„AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 13.01.2023 

v zložení: senátorka Alena Andrejovská a senátor Matúš Kubák“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že akademický senát schválil návrh ako uznesenie č. 01/2023. 

 

K bodu 3: Schválenie programu zasadnutia 
Návrh programu zasadnutia bol predložený členom akademického senátu ako súčasť pozvánky na 

zasadnutie AS EkF TUKE.  

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 13.01.2023 v predloženej podobe“. 
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Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

12 12 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 02/2023. 

 

Predsedajúci prerušil zasadnutie senátu od 8.41 hod. do 9.00 hod. 

O 9.00 hod. pokračovalo zasadnutie AS EkF TUKE súčasne so zasadnutím Akademickej obce EkF 

TUKE. Senát pokračuje v zasadnutí v počte 12 prítomných členov. Od 9:10 prítomných 13 členov AS 

EkF TUKE, prišla senátorka Paľová. 

 

K bodu 4: Predstavenie návrhu realizácie dekanského zámeru rozvoja fakulty kandidátom na 

dekana a verejná rozprava k tomuto návrhu (ako spojené zasadnutie AS EkF TUKE a AO EkF 

TUKE) 
  

Predseda AS EkF TUKE privítal členov Akademickej obce EkF TUKE, pričom ich oboznámil 

s nasledujúcim priebehom zasadnutia. Rovnako privítal prítomného kandidáta na dekana doc. Ing. 

Michala Šoltésa, PhD. Predseda senátu predstavil proces a doterajší priebeh prípravy voľby kandidáta 

na dekana EkF pre funkčné obdobie od 1.4.2023 do 31.3.2027. Potom požiadal prítomného kandidáta, 

aby predstavil svoj návrh realizácie dekanského zámeru rozvoja fakulty. Kandidát na dekana doc. Ing. 

Michal Šoltés, PhD. následne predniesol svoju víziu smerovania fakulty na nasledujúce volebné 

obdobie.   

 

Po ukončení predstavenia a prezentácie návrhu kandidáta, predseda AS EkF TUKE otvoril verejnú 

rozpravu v rámci zasadnutia AS EkF TUKE. Vyzval prítomných senátorov a ostatných členov 

Akademickej obce EkF TUKE k predloženiu otázok a svojich postojov k predloženému návrhu.  

 

V rámci verejnej rozpravy vystúpili títo členovia Akademickej obce EkF TUKE: doc. Glova; doc. 

Burger, prof. Hudec, RNDr. Révészová, prof. Mirdala.   

  

Po ukončení rozpravy bolo zasadnutie akademickej obce ukončené a zasadnutie AS EkF TUKE 

prerušené.  

 

Predsedajúci prerušil zasadnutie senátu od 10.50 hod. do 11.00 hod. 

 

AS EkF TUKE následne pokračoval vo svojom zasadnutí o 11.06 hod., pričom prítomných bolo 13 

senátorov, na základe čoho predsedajúci pokračoval v zasadnutí senátu. Zo zasadnutia odišla 

senátorka Adamkovičová, ale na zasadnutie prišiel senátor Bendo.  

 

K bodu 5:  Kontrola uznesení  

Predsedajúci požiadal podpredsedníčku senátu za zamestnaneckú časť senátorku Raisovú o vyjadrenie 

sa k uzneseniam z minulých zasadnutí AS EkF TUKE. Ako skonštatovala senátorka Raisová, nie sú 

žiadne nesplnené uznesenia AS EkF TUKE. V rámci minulého zasadnutia však bola prednesená 

interpelácia pre vedenie EkF, ktorá doteraz nebola zodpovedaná.  

doc. Šoltés_reakcia: dekan fakulty uznal zlyhanie vedenia fakulty pri príprave Annual reportu za rok 

2021. Zaviazal sa, že dokument bude doručený na marcové mimoriadne zasadnutie senátu (marec 

2023). 
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RNDr. Révészová_reakcia: Annual report je základný dokumentu pre kontakt fakulty s vonkajším 

svetom a jeho príprava by mala byť jednou zo základných úloh vedenia fakulty. To, že dokument stále 

nie je k dispozícii nie je dobrým signálom smerom navonok. Ak má byť termínom marec 2023, potom 

by mali byť súbežne predkladané obidve správy, teda za obidva roky – 2021, 2022.  

doc. Glova_reakcia: je niekoľko ďalších dokumentov jednotlivých orgánov fakulty, ktoré je potrebné 

doplniť na webové sídlo fakulty. Mali by byť predložené, ale aj schválené.  

Senát sa stotožnil s vyjadrením doc. Šoltésa o tom, že dokumenty Annual report 2021 a Annual report 

2022 budú vedením fakulty predložené AS EkF TUKE na schválenie do polovice marca 2023. 

 

K bodu 6: Schvaľovanie volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana konanú dňa 13.01.2023 

 

Predsedajúci vysvetlil potrebu zriadenia Volebnej komisie pre voľbu kandidáta na dekana, konanú 

v rámci volebného zhromaždenia dňa 17.01.2023 o 9 hod. Zároveň požiadal prítomných senátorov 

o predloženie návrhov. Postupne boli navrhnutí a s návrhmi aj súhlasili: senátor Bajus, senátor Kubák 

a senátorka Kakaščíková. 

 

Predsedajúci dal hlasovať o návrhu uznesenia: 

„AS EkF TUKE ustanovuje komisiu pre voľbu kandidáta na dekana EkF pre funkčné obdobie od 

1.4.2023 do 31.3.2027, v zložení senátor Bajus, senátor Kubák a senátorka Kakaščíková“. 

Hlasovanie 

Prítomní Za návrh Proti návrhu Zdržali sa 

13 13 0 0 

Predsedajúci konštatoval, že senát schválil návrh ako uznesenie č. 03/2023. 

 

K bodu 7: Interpelácie 

Neboli žiadne interpelácie. 

 

 

K bodu 8: Rôzne 

Viedla sa rozprava zameraná predovšetkým na doplňujúce otázky senátorov a senátoriek pre kandidáta 

na dekana EkF. 

Senátor Šafár: Ako to vyzerá s externým štúdiom? Bude alebo sa nebude realizovať? 

doc. Šoltés_reakcia: Reálny stav je taký, že momentálne je potrebné počkať na vyjadrenie 

Agentúry. V súčasnosti externé štúdium ostáva v ponuke a jeho realizácia sa bude odvíjať od počtu 

prihlásených študentov.   

Senátorka Paľová: Bude sa realizovať mapovanie procesov v rámci výučby zahraničných 

študentov? Nielen proces prijímania, ale aj všetkých ostatných postupov a procesov. Rozmýšľa sa 

o štandardizácii v rámci tejto formy štúdia? 

doc. Šoltés_reakcia: Je snaha vrátiť sa k tomu, aby boli pravidelné stretnutia s učiteľmi. Dve 

základné veci, na ktorých bude posudzovanie stáť, jednou vecou je jazyk a druhou je výber 

a prijímanie študentov.  

doc. Glova_reakcia: Bolo by vhodné mať jednu zodpovednú osobu, ktorá bude mať sledovanie 

týchto procesov v kompetencii.  

Senátorka Paľová: Boj proti plagiátorstvu. Má fakulta snahu v budúcnosti financovať 

a implementovať anti-plagiátorsky sw? 
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doc. Šoltés_reakcia: Áno, je to jeden z bodov, ktoré sú plánované. 

V diskusii pokračovali aj senátorka Révészová a senátor Burger v oblasti prekryvu v DP/BP, kde 

dospeli k záveru, že posúdenie stanovenia a hodnotenia hranice pre označenie práce ako plagiátu je 

vecou diskusie a nastavenia jasných pravidiel posudzovania.  

Senátorka Paľová: Počíta sa s vypracovaním dokumentov týkajúcich sa spôsobu a podmienok pre 

odmeňovanie pedagogických a nepedagogických pracovníkov? 

doc. Šoltés_reakcia: Odmeňovanie nepedagogických pracovníkov je posudzované na základe 

kritérií, ktoré si stanovuje vedúci pracovník (tajomníčka fakulty). Je to podobný spôsob ako 

rozhodovanie sa vedúceho pracovníka na jednotlivých katedrách. 

Senátorka Paľová_reakcia: Systém odmeňovania je z jej pohľadu nespravodlivý a vytvára väčší 

tlak na pedagogických pracovníkov. Mal by byť vypracovaný plán postupov a podmienok ďalšieho 

rastu aj pre nepedagogických pracovníkov. 

Senátor Kubák: Prečo nie je zverejnená zápisnica z výsledkov volieb na webovom sídle? Nebolo 

by vhodné tak učiniť vzhľadom k princípom digitalizácie a transparentnosti ku ktorým sa fakulta 

hlási? 

Senátor Glova_reakcia: Zverejnenie výsledkov volieb je v plnej kompetencii predsedu volebnej 

komisie. Samotný dokument je dostupný v archíve senátu.  

Senátorka Paľová_reakcia: Je možné upraviť nastavenie zverejňovania výsledkov, ale pre 

nasledujúce voľby, ktoré budú prebiehať, ale nie je to možné urobiť spätne. Podľa schválených 

postupov bolo zverejnené všetko, čo bolo stanovené.  

 

K bodu 9: Záver zasadnutia 

Predseda AS EkF TUKE poďakoval prítomným členom senátu a hosťom za spoluprácu na dnešnom 

zasadnutí a zasadnutie ukončil. 
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UZNESENIA 

zo zasadnutia Akademického senátu EkF TUKE zo dňa 13.01.2023 
 

01/2023 AS EkF TUKE schvaľuje overovateľov zápisnice zo zasadnutia AS EkF TUKE zo dňa 

13.01.2023 v zložení: senátorka Alena Andrejovská a senátor Matúš Kubák. 

02/2023 AS EkF TUKE schvaľuje program zasadnutia AS EkF TUKE dňa 13.01.2023 

v predloženej podobe  

03/2023 AS EkF TUKE ustanovuje komisiu pre voľbu predsedu AS EkF TUKE navrhovanom 

zložení: senátor Bajus, senátor Kubák a senátorka Kakaščíková. 

 

Košice, 13.01.2023 

 

 

Zapísala:    Ing. Manuela Raisová, PhD., v.r. 

Overili:    doc. Ing. Alena Andrejovská, PhD., v.r. 

     doc. Ing. Matúš Kubák, PhD. , v.r. 

   

Predsedajúci: 

   doc. Ing. Jozef Glova, PhD. , v.r. 

predseda AS EkF TUKE     

 


